



# Referat fra

## Bestyrelsesmøde 15. juli 2021

Deltagere: Søs Granzow (SG), Svend Bille (SB), Dorte Balle-Larsen (DBL), Thomas Rasmussen (TR), Laust Højbjerg (LH), Charlotte Scheuer (CS), Brian Nielsen (BN), Marianne Granzow (MG), Kristian Lund (KL), Niels Linsaa (NL),

Afbud:

Referent: Charlotte Scheuer

**Underskrivning af referat fra sidste møde** - Udskydes til næste møde pga. tekniske problemer

### 2. Nyt fra formanden

- P-plads: Holbæk Kommune har givet afslag på at flytte jord til paragraf 3 området. HGJ påklager afgørelsen til Planklagenævnet (der opkræves 1.800 kr. i klagegebyr), dette har opsættende virkning, så vi må afvente nævnets afgørelse.
- Repræsentantskabsmødet i DJ til september, her melder Svend afbud. Vi prøver at få Agnes med som observatør – det er kredsbestyrelsen for kreds 7 som afgør, hvem der kan deltage.
- Støjklage fra nabo er besvaret og vi har ikke hørt yderligere fra klager eller fra Holbæk kommune.
- Politiet har været her 18/6 for at besigtige skydebanen, og der var ingen anmærkninger. Vi afventer udstedelse af ny instruks. Dispensation gælder indtil videre.
- Hans Otto Jensen indtræder som jagtegnsprøve-assistent pr 1. august 2021.
- Lyck Shooting har fået svar på henvendelse og ønsker ikke at gøre brug af HGJ's oplæg for nuværende-
- Årshjulet er opdateret med fane til arbejdsopgaver – skriv gerne på løbende (for større ting) + våbentilladelse, salg af ammunition.
- Frank Sommer kan ikke påtage sig de arbejdsopgaver som først aftalt, han fortsætter dog med små opgaver ad hoc.
- Tømmer-Leif er blevet forhindret i at udføre opgaven med at skifte dør og vindue i klubhuset (disse er ankommet og skal blot afhentes). Svend tilbyder at finde en løsning.

### 3. Opfølgning fra sidste møde

- Præcisering af afregning i udvalgene (samling af afregnings aftaler) - udsættes til næste gang
- Godkendt: Prisliste på udlejning af hus og/eller bane (oplæg vedlagt indkaldelse)

### 4. BBR, status v/SB

- 6 bygninger er ikke godkendt. Tegninger på bygninger er under udarbejdelse.
- 2 containere, kræver muligvis landzonetilladelse og skal måske beklædes med grøntmalede brædder. Foto fremsendt til Teknisk afdeling/Holbæk kommune
- Sagsbehandling i Teknisk afdeling er i gang

### 5. Strukturarbejde/Vedtægtsændringer

- Forslag 6 vedr. vedtægtsændringer blev diskuteret: Paragraf 8 stk. 2 skal tilrettes, afklaring v. Jægerforbundets jurist vedr. paragraf 10 stk. 4 (procedure) og Paragraf 10 stk. 12a skal justeres
- Forslag 7 vedr. vedtægtsændringer blev diskuteret. Oplæg til ændring af afholdelse af GF og ændring af regnskabsår. – Vedtaget i Bestyrelsen, at forslag 7 fremlægges på ekstraordinær GF i august.

### 6. Ekstraordinær generalforsamling (planlægning, annoncering mm.)

- Dato for ekstraordinær GF: torsdag 26/8 kl. 19 i Klubhuset
- Indkaldelse og offentliggørelse udarbejdes. Udsendes senest uge 32 (MG og SG)



**7. Riffeludvalget v/Thomas Rasmussen**

*(Dette punkt fremrykket i dagsordenen fra pkt. 13, da Thomas kun deltager i bestyrelsesmøde til kl. 20.50)*

- Indskydningsdatoer er aftalt til efteråret, lægges på hjemmesiden.
- Kontakt til Holbæk Forsyningen mht. renovation. Ok at aflevere afskudte patroner på genbrugspladsen, men dette skal behandles som farligt affald og betales herefter (185 kr. ex. moms). Vi fortsætter med den nuværende aftale om afhentning af affald (Mogens ringer når container skal tømmes), denne ordning er billigere for foreningen.

**8. Arbejdskontrakt vedr. skydebanen**

- Kontrakten blev diskuteret. Kontrakt bliver præsenteret for flugtskydningsudvalget for diskussion
- BN har under diskussionen af dette punkt valgt at forlade sin post som flugtskydningsudvalgsformand pr dags dato, ligeledes forlader Laust Højbjerg også mødet og sine øvrige udvalgsposter. BN og LH afleverede deres nøgler til klubhuset/foreningen.
- Der arrangeres et møde med flugtskydningsudvalgets medlemmer for at gennemtale situationen og få afklaret fremtidigt set-up i FU. (SG og SB indkalder snarest)

**9. Arbejdskontrakt vedr. Tutten**

- Kontraktindhold korrigeret efter input fra Bestyrelse
- Kontaktforslaget medfører, at Tutten skal ud af flugtskydningsudvalgets arbejdsområde. Dette forslag medbringes til førstkomende FU- møde, hvor kontrakten fremlægges.

**10. Afholdelse af "tak-for-hjælpen-grill-dag" for alle hjælpere og påhæng**

- Afholdes søndag 29/8 kl. 13. Invitation sendes til udvalgsformænd, som indberetter antal af deltagere til SG. Svar senest d. 21/8 (SG)
- Tilbehør til Bøffen (CS)

**11. Ny hjemmeside v/Charlotte Scheuer**

- Kopi af materiale fra hjemmeside fremsendes til respektive udvalgsformænd, for kommentarer og rettelser (CS). Deadline hurtigst muligt.

**12. Status fra kassereren v/Dorte Balle-Larsen**

- Overskud på 42.000 kr. Bankbeholdning 350.620 kr. Der er ingen udestående regninger.
- 438 medlemmer, 21 personer er i restance

**13. Flugtskydningsudvalget v/ BN havde forladt mødet på dette tidspunkt og deltog således ikke i drøftelsen.**

- Åbningstider for skydebanen skal diskuteres i udvalget: mandag og onsdag, skal dette fortsætte i Juli og august? (SG/SB)
- Som udgangspunkt og som en hensigtserklæring holder vi fremadrettet lukket på alle årets helligdage. Dette tiltag gøres for at værne om vores miljøgodkendelse - der er bygget to nye boligkvarterer i nærheden (i Tuse og på Kalundborgvej).
- Præmieskydning lørdag d. 28/8, kan den afholdes? FU spørges (SG/SB)
- Prisstigninger pr. 1/8 2021. Patroner stiger i indkøb og derfor hæves priserne. Dette skal varsles til medlemmerne. Ny prisliste udarbejdes af DBL

**14. Hundeudvalget v/Niels Linsaa**

- Stor efterspørgsel og søgning på Drop in træning (4 forskellige discipliner)
- Ny instruktør – Kasper Bøllingtoft
- Almindelig og udvidet apporteringsprøve afholdes 14/8 2021
- Der bestilles en prøvelægger



- Kantinehjælp efterlyses til denne dag (SG kan hjælpe)

**15. Nyjægerudvalget v/**

- Laust Højbjerg har forladt formandsposten for Nyjægerudvalget pr dags dato

**16. Jagthornsudvalget v/Kristian Lund**

- Spiller hver anden torsdag i øjeblikket
- 4 mand skal spille på Selchausdal gods (jægerarrangement)
- Opstart 2. september, og frem til påske (SG booker i kalenderen)

**17. Årshjulet**

- Indkaldelse til ordinær GF i november (SG)
- Jagttegnkursus og reklame herfor skal annonceres. SG kontakter jagttegnunderviserne.

**18. Eventuelt**

- Forslag til nyt tiltag: "Pakke" med Ny-jægerinstruktion med personlig træner (fra bestået jagtprøve til bestået haglprøve) SB kommer med oplæg til næste møde.

**19. Næste møde**

Afholdes d. 19/8 2021, kl. 19.00 i Klubhuset